
 

 

                         Z Á P I S 
z 22. jednání Výboru pro dopravu ze dne 11. 2. 2025 

Dne 11. 2. 2025 se uskutečnilo jednání Výboru pro dopravu zřízeného 

Zastupitelstvem města Karlovy Vary 

Místo jednání: Dopravní podnik Karlovy Vary, a. s., Sportovní 1, Karlovy Vary 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:15 hodin. 

Přítomni:   Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Dis., Bc. Petr Vrba,  
                           Martin Jícha, Jan Fikrt 

 

Omluveni:  Vlastimil Lepík, Petr Dohnal 
 

Host:         Ing. Libor Škarda, dopravní technický ředitel Dopravního  podniku Karlovy  

                           Vary, a. s. i                       

Program:              

1. Zahájení 

2. Městská hromadná doprava v Karlových Varech  
3. Různé 

 
1. Zahájení 

Jednání výboru zahájila  jeho předsedkyně  Mgr. Hana Žáková. V úvodu přivítala členy výboru 

na zasedání Výboru pro dopravu.   

 

Schválení programu 
 

Předsedkyně výboru Mgr. Hana Žáková požádala přítomné o  připomínky či doplnění 

k navrženému programu.  Žádná připomínka či doplnění nebyla vznesena. 

Usnesení 

Výbor dopravy schválil  program svého 22. jednání. 

 

pro:  Mgr. Hana Žáková, Jaroslav Hrdlička,  Dis., Bc. Petr Vrba, Martin Jícha,  Jan Fikrt 
 

proti: -  zdržel se: -  nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato. 

2.  Městská hromadná doprava v Karlových Varech 

Ing Libor Škarda, dopravní technický ředitel Dopravního podniku Karlovy Vary, a. s.  v úvodu 

zhodnotil provozování  městské  hromadné dopravy v Karlových Varech v roce 2024, tj. po 

roce  trvání smlouvu o závazku veřejné služby, kterou dopravce uzavřel s Karlovarským 

krajem a Statutárním městem Karlovy Vary jako skupinou orgánů. Uvedl, že na začátku roku 

2024 došlo k několika  úpravám spojů s ohledem na návaznosti spojů, stejná situace je i na 

začátku roku. Vesměs jde o připomínky, na které je možné tímto způsobem reagovat. Nedá se 

vyhovět všem, neboť i drobný posun může ovlivnit návaznost na jiné spoje.  Veřejností  je 

městská hromadná doprava vnímána kladně, o čemž svědčí i minimum stížností, a práce 

s řidiči. Byla posílena doprava na Divadelní náměstí a kolem budovy krajského úřadu.  

 

 

 



 
 

 

Společnosti se podařilo stabilizovat  počet řidičů městské hromadné dopravy. V  roce 2024  

opět obdržela ocenění zaměstnavatel regionu do 500 zaměstnanců v Karlovarském kraji. Toto 

významné uznání potvrzuje trvalé úsilí o vytváření podporujícího a inspirativního pracovního 

prostředí, které umožňuje zaměstnancům dosahovat jejich plného potenciálu.  

 

Dále pan Ing. Škarda hovořil i o fungování společnosti v rámci krajské dopravy a odpovídal na 

dotazy členů výboru.  

Členové výboru poukázali na nedostatky v přepravě studentů v neděli večer a v pátek 

odpoledne po skončení vyučování,  související s odjezdem a příjezdem studentů na internát na 

Lidické ulici. Dále byla vznesena připomínka k přepravě v ulici Krále Jiřího, kdy zejména 

v časech před začátkem školního vyučování jsou spoje přeplněné. Pan Ing. Škarda uvedl, že 

situace ve večerních hodinách je již vyřešena  a  zbývajícími podněty se bude zabývat.  

 

3. Různé 
 

V této části byla vedena diskuze o dalších činnostech Dopravního podniku Karlovy Vary, a. s. 

ve vazbě na město, např. provoz odtahové služby apod. 

 

 

Závěrem předsedkyně výboru poděkovala přítomným za účast a připomněla termín příštího 

jednání Výbor dopravy zastupitelstva města Karlovy Vary,  které se uskuteční dne 11. 3. 2025 
od 15.00 h. Místo jednání:  Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21  Karlovy Vary. 

Téma – závady na komunikacích, opravy komunikací, stav mostů a lávek.  Hostem bude Ing. 

Eva Pavlasová.  
 

 

 

Zapsala:  Mgr Hana Žáková, 
Předsedkyně Výboru dopravy    _______________ 
 
 
 

Zapsala: Hana Opletalová - tajemnice výboru            
Dne: 11. 2. 2025 


